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Ing. Bobík: 

Chcem sa spýtať, pán Telepovský povedal, že zo strany mesta je podpísaná zmluva 

o prevádzkovaní kanalizácie. Mám tomu teda rozumieť tak, že VVS ju zatiaľ nepodpísala 

lebo zverejnená nie je, vychádzam z toho teda, že zatiaľ podpísaná zo strany nie je. 

Ing. Telepovský: 

Zatiaľ nám nebola doručená a podpísaná zmluva zo strany VVS, ale na základe pracovného 

stretnutia, ktoré sme mali s námestníkom VVS, tak povedal, že od momentu, kedy my im 

v podstate doručíme podpísanú zmluvu z našej strany, tak oni sú oprávnení prijímať žiadosti.  

Ing. Bobík: 

OK. Potom sa spýtam, pred 30 dňami som doručil rozpis v súvislosti alebo teda nákres, ktorý 

bol požadovaný, dodnes som zmluvu, teda návrh zmluvy na podpis neobdržal. Čo ešte je 

potrebné zo strany toho, alebo načo sa ešte čaká, aby teda mohla byť zmluva uzatvorená. Ja 

nie som samozrejme sám, tam je viacero takých občanov, takže tlmočím aj ich otázku. 

Druhá vec, k čomu ma niektorí občania požiadali je, že bolo by dobre, samozrejme tak, ako 

ste povedali vy, visí to na tabuli, ale bolo by ešte podľa mňa potrebné aj nejakou inou formou 

možno tie informácie ľuďom poskytnúť, lebo obracali sa na mňa niektorí, ktorí nevedeli 

vôbec, že sa čosi od nich očakáva, nezúčastnili sa stretnutia, pravdepodobne nečítajú tabuľu, 

alebo vývesku pri vstupe do mestskej časti, takže k tomu, keby som vás mohol poprosiť. 

Ing. Telepovský: 

Áno, vašu žiadosť sme obdržali, bola predložená na VVS, na zákazníckom centre spolu 

s ostatnými predloženými žiadosťami a v podstate od toho momentu to spracováva VVS, 

takže bolo by potrebné sa informovať tam, do akého termínu vám zašlú návrh zmluvy. Čo sa 

týka toho informovania, tak ako ste spomínali informovali sme verejnosť na zasadnutí Výboru 

MČ Milhostov, dali sme to do tej informačnej správy. Môžeme zvážiť, je to dosť rozsiahly 

dokument, má to asi 4 strany, sú tam všetky prílohy, je tam všetko grafický znázornené ako to 

má vyzerať, aké prílohy v podstate treba doručiť nášmu zamestnancovi, lebo dokonca 

vychádzali sme v ústrety obyvateľom Milhostova, aby nemuseli chodiť do Trebišova a osobne 

na zákaznícke centrum, ale v našom spoločenskom centre to môže od nich prevziať pani 

Maženská a potom naraz to nosíme na VVS, čiže z tej informačnej tabuli majú jeden 

dokument, kde je všetko popísané, čo všetko je potrebné, aké prílohy, majú tam grafické 

znázornené, je tam popísané odkiaľ si ich vedia zohnať. Môžeme poprípade ešte do poštových 

schránok rozniesť nejaký oznám, že ak chcú vedieť aký je potrebný postup, tak nech sa idú 

pozrieť do tej informačnej tabuli.  

Ing. Bobík: 

Myslím si, že aspoň taký jednoduchý letáčik  v rámci toho, jak aktivační chodia po tomto, by 

možno stal za to. Chcem sa spýtať teda, budem pokračovať, aký máme počet dnes žiadateľov 

v kombinácii s tým, koľko ľudí nám podpísalo pred pár rokmi petíciu, že sa prihlásia, pretože 

pripomínam, že záujmom mesta musí byť, keďže mesto je príjemcom žiadosti o to, aby tí 

ľudia boli čím skôr, pretože viete, že CBA bola nejakým spôsobom konšruovaná a raz dakto 

sa príde pýtať, akým spôsobom sa peniaze použili a nakoľko sa využíva. V tej súvislosti by 

som ešte pripomenul možno to, čo sme rozoberali, myslím si, že to bolo ešte na predošlých 

stretnutiach, keďže posledného som sa nemohol zúčastniť, že ak VVS dostane nejakú sadu 

zmlúv, bolo by vhodné asi pre urýchlenie toho procesu zrealizovať osobné v spoločenskom 



centre podpis tých zmlúv na vysvetlenie, aby ten proces bol nejakým spôsobom zrýchlený, 

pretože mám pocit, že týmto „rýchlym konaním“ zo strany VVS sa budeme pripájať niekedy 

v decembri tohto roka a nerád by som bol, aby sme do tohto obdobia vstupovali, v kontexte 

toho, že jeden z ďalších bodov nás čaká VZN o žumpách, ku ktorému  samozrejme budem 

potom znova vystupovať, takže teraz si to odpustím. Takže, doporučujem ak je to možné 

trošku pridať plyn a nejakým spôsobom pomôcť ešte vo, vieme aké lehoty má VVS, vieme 

jak k daktorým veciam pristupuje, takže skúsme trochu ešte vyvinúť iniciatívu tak, aby sme 

čím skôr, veľká väčšina ľudí, tí ktorí prejavili záujem, záväzný podpísali sa, z toho sa 

vychádzalo pritom, keď sa vlastne vyhodnocovala návratnosť toho projektu, aby keď prejavili 

záujem mohli byť aj pripojený naozaj.  

Ing. Telepovský: 

Dobre, takže zorganizujeme to roznášanie oznamov do poštových schránok a v prípade, že 

bude potrebné tak aj nejaké stretnutie, aby sa zišli obyvatelia, aby sme v podstate ak by mali 

záujem, tak priamo na mieste sa podali tie žiadosti. 

Ing. Bobík: 

Predpokladám, že tie zmluvy budú univerzálne, rovnaké, to znamená, že nevidím nejaký 

veľký dôvod na to, aby som ja, ja už čakám 39 dní,  ktovie kedy teraz, budem VVS urgovať, 

že kedy sa dostane zmluva, aby som, či môžem rozkopať, nerozkopať celý dvor.  

Robo opakujem, je to jasné, že VVS bude v tomto,  ale mesto je, ktorému musí záležať na 

tom, aby tí ľudia boli pripojení. Nehovorme, že nemáme páky na VVS, pretože, keď sme mali 

predtým, tak aj teraz musíte mať, tak už nerozprávaj. Zbytočne narastajú vášne, 

Milhostovčania návrh VZN na likvidáciu obsahu žúmp brali, ako by som povedal, ako žart zo 

strany v kombinácii s tým, že máme viac ako pol roka kanalizáciu skolaudovanú  a sme 

v stave, že ešte ani jeden jediný človek nie je pripojený. Takže vrátim sa k tomu ešte v druhej 

časti. Keďže mi kanalizácia samozrejme leží na srdci, tak ešte som s tým neskončil. Chcem sa 

spýtať VVS, keď dostala zmluvu, už ďalšie náležitosti nepožaduje, už zrazu nepotrebuje 

zmluvu, nepotrebuje vecné bremeno či už od železníc alebo Slovenskej správy ciest. Zmluva 

stále nie je zverejnená, ani jedna ani druhá, tak by ma zaujímalo v akom stave je podpis týchto 

zmlúv na vecné bremena v súvislosti s touto stavbou voči železniciam a Slovenskej správe 

ciest.  

Ing. Telepovský: 

Čo sa týka Slovenskej správy ciest bol zaslaný návrh, ktorý bol z našej strany podpísaný a bol 

zaslaný aj na Slovenskú správu ciest. Podľa inštrukcii, ktoré sme dostali oni to následne 

zasielali na ministerstvo dopravy, aby to bolo odsúhlasené, nedostali sme zatiaľ od nich 

podpísanú zmluvu o zriadení vecného bremena. Čo sa týka Železníc Slovenskej republiky, tak 

po kolaudácii sme mali podľa zmluvy o budúcej zmluve určitý termín, aby sme ich požiadali 

o zaslanie návrhu, takže požiadali sme ich o zaslanie návrhu.  

Ing. Bobík: 

K tým železniciam len upozorním, že k tej zmluve o budúcej zmluve máme práve rok, ktorý 

za chvíľočku uplynie na to, aby sme uzatvorili riadnu zmluvu, takže opäť v zmluve nie je 

v kontexte to povedané, kto má tu iniciatívu vyvinúť, ale predpokladám, že my potrebujeme 

zmluvu, tak mali by sme tiež nejakým spôsobom konať. 

Ing. Telepovský: 

My sme vyvinuli iniciatívu, že sme ich požiadali. 

Ing. Bobík: 

Ale tá lehota uplynie nám. Potom už na ... nebude možné, tak aby sa nám to nestalo, lebo 

vieme obidvaja, koľko to úsilia stalo, aby sme ich k niečomu dokopali. 

Ďalšia vec s dokumentami, ktoré súvisia s kanalizáciou. Prečo dodnes nemáme vecné 

bremeno na čerpaciu stanicu, čo tomu bráni? To je čerpacia stanica, ktorá robí hlavný výtlak 

smerom na Trebišov.  



Ing. Telepovský: 

Oslovili sme pani Mrázovú, ktorá je majiteľkou tohto pozemku. Predložili sme jej návrh 

zmluvy o zriadení vecného bremena, ktorú si vzala a chce si ju prejsť so svojím právnikom 

zatiaľ.  

Ing. Bobík: 

To dostala v decembri, to je 6 mesiacov. Čo sa od vtedy stalo. 

Ing. Telepovský: 

Tak zatiaľ sme v podstate s ňou ešte neuzavreli zmluvu.  

Ing. Bobík: 

Nechcem sa len dožiť toho, aby VVS v určitom momente povedala, že nebude opravovať 

zavady, ktoré môžu po pripojení nastať, pretože nemá právny titul vstupu na cudzie 

nehnuteľnosti.  

Ing. Telepovský: 

My s ňou máme zatiaľ uzavretú zmluvu o budúcej zmluve. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


